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Vlaamse Raad voor Dierenwelzijn  -  Samenstelling

Op 26 juni 2015 keurde de Vlaamse Regering een ontwerpbesluit principieel goed voor de 
oprichting van een Vlaamse Raad voor Dierenwelzijn. Het besluit voorziet in de volgende 
samenstelling: 5 dierenasielen, Gaia, de Nederlandstalige Gewestelijke Raad van de Orde 
der Dierenartsen, VVSG, Boerenbond, ABS, Nationale Raad van Dieren Liefhebbers, 
Koninklijke Maatschappij Sint-Hubertus, Andibel, Comeos, 4 of 5 wetenschappelijke 
experts.

1. Op welke basis werd de samenstelling van deze Raad voor Dierenwelzijn bepaald? 

2. Waarom werd er geen besluit gemaakt om de oprichting te verduidelijken, waarbij 
verenigingen hun kandidaturen konden stellen om te zetelen in de Raad voor 
Dierenwelzijn?

3. Wat de dierenasielen betreft wordt geopteerd voor een vertegenwoordiger van 
dierenasielen uit elke provincie. 

a) Waarom wordt gekozen voor een vertegenwoordiging per provincie?

b) Dierenasielen hebben geen overkoepelende vereniging. 

Gaat het dus om individuen? Aan welke eisen moeten ze voldoen om te gelden 
als vertegenwoordiger van regionale dierenasielen?

c) Zullen mensen die zich geroepen voelen om te zetelen in de Raad hun 
kandidatuur kunnen stellen?

d) Hoe, door wie en op basis van welke precieze criteria worden zij aangeduid?

4. a) Waarom is bij de handelaars, in tegenstelling tot bijvoorbeeld de 
landbouworganisaties die beide vertegenwoordigd zijn, gekozen voor slechts één 
vertegenwoordiger in de Raad voor Dierenwelzijn?

b) Op welke basis werd geopteerd voor Andibel? Gaat het over het aantal 
(betalende) leden, het aantal verkochte leden, verslagen van de raden van 
bestuur?

c) Welk marktsegment precies vertegenwoordigt Andibel in vergelijking met de 
andere organisatie die de handelaars vertegenwoordigt?
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1-2. Omdat de vroegere federale Raad voor Dierenwelzijn zijn werking in het verleden 
heeft bewezen, heb ik die structuur behouden. Er zal in de Vlaamse Raad dus 
eveneens gewerkt worden met een stuurgroep van wetenschappers, aangevuld met 
vertegenwoordigers van dierenwelzijnsverenigingen, van de dierproducenten en 
van de dierenartsen. Ook de selectie van de vertegenwoordigers gebeurde op de 
wijze waarop ze federaal werd uitgevoerd. Ik ben er niet van overtuigd dat het 
opvragen van kandidaturen voor de Raad evenveel, laat staan méér, garanties had 
geboden op een evenwichtige samenstelling ervan.

3. De gezelschapsdieren vormen een belangrijk aandachtspunt in mijn 
dierenwelzijnsbeleid. Daartoe beoog ik ook een intensere samenwerking met 
dierenasielen en vind ik het belangrijk dat ze in de Raad vertegenwoordigd zijn. Voor 
deze samenwerking is het noodzakelijk om dierenasielen uit heel Vlaanderen erbij te 
betrekken. Jammer genoeg hebben dierenasielen in de meeste provincies inderdaad 
geen georganiseerde samenwerking en bestaat er geen overkoepelende vereniging. 
Daarom is bij de samenstelling van de Raad voor deze regionale spreiding gekozen.
Voor de selectie van de dierenasielen zal ik mij laten adviseren door mijn diensten 
die reeds geruime samenwerken met de Vlaamse asielen. Hierbij zal in de mate van 
het mogelijke de grootte, de communicatiemiddelen, de activiteiten, de reputatie en 
het management van de inrichtingen in rekening worden genomen. De aangeduide 
dierenasielen zullen vertegenwoordigers mogen voordragen. 

4. Er zijn meerdere organisaties van zogenaamde dierproducenten die te kennen 
hebben gegeven om in de Raad te willen zetelen. Voor de werkbaarheid moet het 
aantal leden in de Raad evenwel beperkt blijven.
Dit sluit niet uit dat wanneer bepaalde thema’s aangesneden worden door de Raad 
waarvoor de expertise niet in de Raad vertegenwoordigd is, de Raad kan beslissen 
hiervoor deskundigen en afgevaardigden van niet-vertegenwoordigde verenigingen 
uit te nodigen.
Wat betreft de dierenhandelaars, werd Andibel gekozen om te zetelen in de Vlaamse 
Raad. Volgens de informatie waarover ik beschik, vertegenwoordigt de andere 
organisatie van dierenhandelaars, Ani-Zoo, in hoofdzaak invoerders en handelaars 
van honden en katten. Dit moet ook blijken uit de samenstelling van de Raad van 
Bestuur van Ani-Zoo. Andibel vertegenwoordigt zowel handelaars van honden en 
katten als handelaars van andere gezelschapsdieren. Het is deze bredere 
vertegenwoordiging die deze vereniging interessanter maakt. Maar zoals gezegd sluit 
dit mijn inziens niet uit dat Ani-Zoo uitgenodigd wordt voor specifieke werkgroepen 
waarin aspecten van hondenhandel en –invoer besproken zouden worden. 


